



# CD RELEASE

Official release 11.10.2019 - Ref : 4446214

8 rue Patenier  
4000 Liège - Belgium  
tel +32 4 226 80 23  
info@homerecords.be

## NAWARIS - BACH À BAGDAD



### MUSICIANS

Hussein Rassim: oud, vocal

Juliette Lacroix: cello

Manuel Hermia: soprano sax, bansuri

Ersoj Kazimov: percussions

Laurie Batista: lead vocal

Saif Al Qaisi: rechbe

Stephan Pougin: percussions, drums

---

### GUEST MUSCIANS:

Raoul Corredor: guitar

Amelle Metlini: violin

---

More info on upcoming concerts

[www.nawaris.be](http://www.nawaris.be)

### EN

With his second album entitled «Bach in Baghdad», Nawaris lead their boat along the river of imagination:

- Let's go to the children's alley, laugh with them, cry, dance, discover, invent!

Let's imagine J.S.Bach as a young boy, taken with a sudden desire to travel, a crossing of the Balkans to Baghdad! In this adventure, the instruments are the oud, the cello, the bansouri flute, the soprano saxophone, the voice, the percussions, the drums, the guitar, and the violin. From their gaze as children in love, the theme of friendship, that precious moment when one find it, has been delicately placed on their shoulders. A story is told here, don't look for words, just a few notes of music.

### FR

Avec son deuxième album intitulé « Bach à Bagdad », Nawaris mène sa barque du côté de l'imaginaire:

- Allons dans la ruelle des gosses, rire avec eux, pleurer, danser, découvrir, inventer! Jouons à « on dirait que... »!

Imaginons J.S.Bach tout jeune, pris d'une soudaine envie de voyage, une traversée des Balkans jusqu'à Bagdad! Dans cette aventure, les instruments sont le oud, le violoncelle, la flûte bansouri, le saxophone soprano, la voix, les percussions, la batterie, la guitare, et le violon.

De leurs regards d'enfants amoureux, s'est posé délicatement sur leurs épaules le thème de l'amitié, les moments précieux où on la croise. Une histoire est ici racontée, ne cherchez pas les mots, juste quelques notes de musique.